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Protokół Nr XLI/2022 

z Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego 

odbytej w dniu 19 października 2022 r. 

XLI Sesja Rady Powiatu Grudziądzkiego rozpoczęła się o godzinie 11:00 w Sali 

konferencyjnej nr 1 Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

Obrady poprzedziło odegranie hymnu państwowego. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek powitała Radnych Powiatu 

Grudziądzkiego, Wójta Gminy Grudziądz p. Andrzeja Rodziewicza, kierowników wydziałów 

i pracowników Starostwa Powiatowego w Grudziądzu biorących udział w posiedzeniu. 

Na podstawie § 18 ust. 3 Statutu Powiatu Grudziądzkiego Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek otworzyła obrady wypowiadając słowa „otwieram obrady XLI Sesji Rady 

Powiatu Grudziądzkiego”. 

 Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, 

że w Sesji uczestniczy 16 na 17 Radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał Rady Powiatu Grudziądzkiego. Nieobecna była Przewodnicząca Komisji budżetu i finansów, 

rozwoju gospodarczego i rolnictwa p. Grażyna Zielińska. 

Lista obecności Radnych obecnych na XLI Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji w dniu 19 

października 2022 roku stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości obecnych na XLI Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji w dniu 19 

października 2022 roku stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przedstawiła porządek obrad  

i przystąpiła do głosowania, w wyniku którego Radni Powiatu jednogłośnie przyjęli proponowany 

porządek. 

Porządek obrad XLI Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego w dniu 19 października 2022 r. stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że protokół 

z XL Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 

oraz opublikowany na stronie internetowej Powiatu Grudziądzkiego i do chwili obecnej nie zostały 

zgłoszone żadne uwagi ani poprawki. W związku z powyższym przystąpiła do głosowania, w wyniku 

którego protokół z XL Sesji Rady Powiatu został jednogłośnie przyjęty przez 16 Radnych.  
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Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła Starostę p. Adama 

Olejnika o przedstawienie informacji o pracy Zarządu Powiatu za okres między Sesjami Rady Powiatu 

i sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu.  

Starosta p. Adam Olejnik przedstawił informację o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres 

między XL a XLI Sesją Rady Powiatu oraz złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

Powiedział także, że dobiega końca przebudowa drogi w Lisich Kątach, po czym dodał, iż jest to 

wspólna inwestycja dla Powiatu Grudziądzkiego oraz Gminy Grudziądz. Starosta p. Adam Olejnik 

poinformował również o dotacji pozyskanej przez Gminę Grudziądz na zadanie związane  

z przebudową drogi nr 1395C Biały Bór – Wałdowo Szlacheckie – Ruda.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz, który potwierdził, że Gmina 

Grudziądz przekaże kwotę w wysokości 325 tys. zł. Powiatowi Grudziądzkiemu na zadanie związane 

z przebudową drogi w Lisich Kątach. Dodał, że Gmina Grudziądz zadeklarowała także wsparcie 

finansowe w wysokości ponad 100 tys. zł na realizację inwestycji drogi relacji Gogolin – Pieńki 

Królewskie. Wójt Gminy Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz stwierdził, że Gmina Grudziądz na wielu 

płaszczyznach współpracuje z Powiatem Grudziądzkim, także biorąc pod uwagę projekty 

przyszłościowe. Oznajmił także, iż jest pewność, co do pozyskania środków unijnych na działania 

związane z budową ścieżek pieszo – rowerowych, przebiegających na terenie Gminy Grudziądz.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt Gminy Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz życzył sukcesów 

Radzie Powiatu Grudziądzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą pytania lub uwagi 

do informacji o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między XL a XLI Sesją Rady 

Powiatu Grudziądzkiego, w związku z czym: 

1. Radna p. Bożena Nadworna zapytała, jakie tematy zostały poruszone podczas posiedzeń Rady 

Społecznej Regionalistycznego Szpitala Specjalistycznego im. Wł. Biegańskiego w Grudziądzu. 

Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że trzy posiedzenia Rady Społecznej Szpitala związane były 

głównie z Programem Naprawczym Szpitala. Dodał, że po dokonaniu analizy Programu, został  

on pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną Szpitala. Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił,  

że celem Programu jest zbilansowanie bieżącej działalności Szpitala, a jego wdrożenie daje  

w przyszłości szansę na uzyskanie kredytu, który posłuży na spłacenie kredytu konsolidacyjnego  

z Banku Gospodarstwa Krajowego na spłacenie dotychczasowych kredytów rozproszonych w różnych 

instytucjach finansowych. Dodał, że w chwili obecnej Program polega na wdrożeniu działań 

ograniczających liczbę łóżek na tych oddziałach, na których prowadzenie jest nieopłacalne albo 

niemożliwe ze względu na braki kadrowe i zwiększenie liczby łóżek na tych oddziałach, gdzie jest to 

opłacalne. Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że z informacji uzyskanych od Dyrektora 

Regionalistycznego Szpitala Specjalistycznego im. Wł. Biegańskiego w Grudziądzu wynika,  
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że sytuacja poprawia się pod względem zatrudnienia lekarzy. Następnie poinfomował, że Program 

Naprawczy Szpitala będzie przedmiotem debaty podczas Sesji Rady Miejskiej Grudziądza w dniu 26 

października br., a po jego przyjęciu na podstawie uchwały Rady Miejskiej, zostanie wdrażany. 

2. Radna p. Zofia Laskowska poprosiła o informacje dotyczące podpisanej umowy z Polskim 

Związkiem Wędkarskim na dzierżawę jezior w Nowym Błonowie i w Orlu.  

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski powiedział, że Starosta 

podpisał umowę reprezentując Skarb Państwa. Dodał, że w wyniku przeprowadzonego przetargu 

dzierżawcą okazał się Polski Związek Wędkarski. Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości  

p. Edward Wiatrowski poinformował również, że nie rozstrzygnięto przetargu na dzierżawę jeziora  

w Wielkich Lniskach ze względu na brak złożonych ofert. 

Radna p. Zofia Laskowska zapytała, na jakich zasadach wędkarze mogą łowić ryby na jeziorach  

w Nowym Błonowie i w Orlu. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski odpowiedział, że Polski 

Związek Wędkarski, jako dzierżawca, reguluje zasady korzystania z tych jezior. 

3. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odniósł się do Konwentu Powiatów, 

który odbył się 29 września br. Powiedział, że z dostępnych w mediach informacji wynika,  

że Konwent Województwa Kujawsko – Pomorskiego zajął stanowisko w sprawie trudnej sytuacji 

finansowej szpitali, po czym zapytał, czy podczas Konwentu został poruszony temat związany  

z funkcjonowaniem Regionalistycznego Szpitala Specjalistycznego im. Wł. Biegańskiego  

w Grudziądzu. 

Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił, że odbył się Konwent Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego, natomiast Regionalistyczny Szpital Specjalistyczny im. Wł. Biegańskiego  

w Grudziądzu należy do Miasta Grudziądz. Dodał, że sytuacja żadnego szpitala nie została 

szczegółowo omawiana, natomiast zwrócono uwagę na niedoszacowanie środków finansowych  

na funkcjonowanie szpitali oraz na brak środków finansowych na zakup wyposażenia. 

4. Wicestarosta p. Marcin Dziadzio powiedział, że na spotkaniu w dniu 27 września br. obecny był 

także Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn. 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między XL a XLI Sesją Rady Powiatu 

Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą 

pytania lub uwagi do Sprawozdań z działań podejmowanych na terenie powiatu przez poszczególne 

Nadzory Wodne Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.  
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Radni jednomyślnie przyjęli Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie powiatu przez 

poszczególne Nadzory Wodne Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie powiatu przez poszczególne Nadzory Wodne 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu posiedzenia 

dotyczącego interpelacji i zapytań Radnych, w związku z czym: 

Radny p. Tomasz Kaliszewski zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu oraz do Rady Powiatu,  

aby podczas podziału rządowych środków przyznanych Powiatowi Grudziądzkiemu, wziąć pod uwagę 

utratę środków przez Gminę Rogóźno przeznaczonych na inwestycje drogowe w roku 2022. Dodał,  

że w związku z otrzymanymi środkami rządowymi jest możliwość na zrekompensowanie strat Gminie 

Rogóźno.  

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zwróciła się z pytaniem, 

czy w związku z tym, że projekty uchwał, które są przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, 

były szczegółowo omawiane na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu, zostanie zwolniona 

oraz zostaną zwolnieni Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn i Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski, z obowiązku czytania podstaw prawnych oraz załączników 

podejmowanych uchwał. 

Radni w drodze głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. W głosowaniu wzięło udział 

16 Radnych. 

Obrady opuścił Wójt Gminy Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz.  

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2022 rok. 

Przy braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski, na prośbę 

Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego  

na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą uwagi lub pytania  

do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2022 rok. 

Wobec braku uwag oraz wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca 
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uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2022 rok została przyjęta 

jednogłośnie przez 16 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/44/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2022 rok stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do projektu uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2022 – 2027, po czym zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag w związku z czym, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2022 – 2027. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do treści przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku uwag oraz wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 

2022 – 2027 została przyjęta jednogłośnie przez 16 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/45/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 

2022 – 2027 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

Przy braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski, na prośbę 

Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do treści przedmiotowego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Radni nie zgłosili uwag, ani wniosków formalnych, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu 
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Grudziądzkiego zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli została 

przyjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu. 

Uchwała Nr XLI/46/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek powierzyła prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu p. Mieczysławowi Kucharskiemu, po czym opuściła obrady. 

Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał, czy Radni 

zgłaszają pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Programu Aktywności Lokalnej na lata 2021 – 2022. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag w związku z czym, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu p. Mieczysława Kucharskiego, odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 

Aktywności Lokalnej na lata 2021 – 2022. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zwrócił uwagę na błędną datę  

w projekcie przedmiotowej uchwały, po czym zapytał, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku pytań oraz wniosków formalnych Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Aktywności Lokalnej na lata 2021 – 2022 

została przyjęta jednogłośnie przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/47/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Aktywności Lokalnej na lata 2021 – 2022 stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski przeszedł  

do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Grudziądzkim na lata 2022 – 2024. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

lub uwagi do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Grudziądzkim na lata 2022 – 2024, po czym zapytał, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku pytań oraz wniosków formalnych Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego  
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w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Grudziądzkim na lata 2022 – 

2024 została przyjęta jednogłośnie przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/48/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. w sprawie 

przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Grudziądzkim na lata 2022 – 2024 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał, czy Radni 

zgłaszają pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2022 – 2030. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag w związku z czym, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu p. Mieczysława Kucharskiego, odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2022 – 2030. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn również zwrócił uwagę na błędną datę w projekcie przedmiotowej uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania lub 

uwagi do treści przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku pytań oraz wniosków formalnych Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2022 

– 2030 została przyjęta przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/49/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2022 – 2030 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski przeszedł  

do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2022 r. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania  

lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 
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Przy braku pytań oraz wniosków formalnych Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2022 r. została 

przyjęta przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/50/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2022 r. stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał, czy Radni 

zgłaszają pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie likwidacji 

Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag w związku z czym, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu p. Mieczysława Kucharskiego, odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie likwidacji Związku Powiatów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania lub 

uwagi do treści przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku pytań oraz wniosków formalnych Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie likwidacji Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego została przyjęta 

przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr XLI/51/2022 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. w sprawie 

likwidacji Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. 

Wykaz głosowań XLI Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 19 października 2022 r. stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski przeszedł do punktu 

posiedzenia dotyczącego wniosków i oświadczeń Radnych, w związku z czym: 

1. Radny p. Mirosław Guzowski podziękował Dyrektorowi Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  

im. Kazimierza Jagiellończyka w Łasinie p. Michałowi Rymackiemu za pięknie przygotowane 

obchody 60 – lecia Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. Kazimierza Jagiellończyka w Łasinie. 

Podziękował także Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafałowi Zielińskiemu  
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za zakończenie II etapu budowy drogi nr 1369C Bukowiec – Stare Błonowo. Dodał, że droga 

znacząco przyczynia się do ułatwień komunikacyjnych i wzrostu bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 

Radny p. Mirosław Guzowski podziękował także Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg  

p. Rafałowi Zielińskiemu, w imieniu mieszkańców Łasina, za usunięcie słupa oświetleniowego,  

który podczas przebudowy przejścia dla pieszych został umiejscowiony na chodniku. Powiedział,  

że usytuowanie słupa poza chodnikiem pozwala na swobodne poruszanie się pieszych. 

Przewodnicząca Rady p. Marzena Dembek dołączyła do posiedzenia.  

2. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski nawiązał do wypowiedzi Radnego  

p. Mirosława Guzowskiego odnośnie obchodów 60 – lecia Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  

im. Kazimierza Jagiellończyka w Łasinie. Powiedział, że Radni Powiatu biorący udział w uroczystości 

są bardzo zadowoleni z jej przebiegu, po czym podkreślił, że w centrum uroczystości był człowiek. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zamknęła posiedzenie wypowiadając słowa „zamykam obrady XLI Sesji Rady Powiatu 

Grudziądzkiego”. 

 Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 12:10. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bylińska 

Przewodnicząca Rady  

/-/ Marzena Dembek 


